

RAIC | IRAC

Architecture Canada

613-241-3600 | fax/télé. 613-241-5750 | info@raic.org

Candidate statement: Ranjit Dhar, PP/FRAIC

It is at the advice of some of RAIC's leaders that I have agreed to re-run for the position of Registrar of the College of Fellows.

I believe that the COF's mandate is to make its services more meaningful to interns, younger architects and society. I am committed, with time and valuable experience, to RAIC's mission and the vision that are being implemented by the RAIC Board. Volunteer Fellows are expected to be involved in organized mentorship programs across the country.

With my leadership experience in architectural organizations at Provincial, National and International levels I feel confident that I will be able to do justice to this position.

Selected leadership roles and peer recognition:

- UIA Council Member – Region III , the Americas – 2011-2014
- President, RAIC – 2009-2011
- President, OAA –2001
- Honorary Fellow of the Korean Institute of Architects – 2014
- A founder and Chairman, Canadian Design-Build Institute – 2002-2004
- Board member, Canadian Construction Association – 2002-2004
- Chairman, AIA Design-Build Group, 2001-2003
- Vice Chairman, AIA Academy of Architecture for Justice -2006
- AIA Honorary Fellow – 2008
- OAA Order of Da Vince Medal recipient – 2011
- Emeritus OALA

Thanks for your support.

Sur les conseils de certaines personnes influentes de l'IRAC, j'ai accepté de me présenter à nouveau au poste de registraire du Collège des fellows et de solliciter un second mandat.

Je crois que le rôle du Collège est de rendre des services plus marquants aux stagiaires, aux plus jeunes architectes et à la société. Je suis engagé envers la mission et la vision de l'IRAC qui sont mises en œuvre par le conseil d'administration de l'IRAC et j'ai le temps et



RAIC | IRAC

Architecture Canada

613-241-3600 | fax/télé. 613-241-5750 | info@raic.org

l'expérience pertinente à y consacrer. On s'attend à ce que les fellows bénévoles s'impliquent dans les programmes de mentorat organisés à la grandeur du pays.

Fort de mon expérience dans diverses associations d'architectes sur les scènes provinciale, nationale et internationale, je suis convaincu que je pourrai continuer d'occuper dignement ce poste.

Voici quelques fonctions que j'ai assumées et certaines distinctions que j'ai reçues par des pairs :

- Membre du Conseil de l'UIA Council– Région III , les Amériques – 2011-2014
- Président, IRAC – 2009-2011
- Président, OAA –2001
- Fellow honoraire de l'Institut des architectes de la Corée – 2014
- Fondateur et président du Conseil, Institut canadien de design-construction – 2002-2004
- Membre du Conseil, Association canadienne de la construction – 2002-2004
- Président du Conseil, AIA Design-Build Group, 2001-2003
- Vice-président, AIA Academy of Architecture for Justice -2006
- Fellow honoraire de l'AIA – 2008
- Récipiendaire de la médaille de l'Order of Da Vince de l'OAA – 2011
- Membre émérite de l'OALA

Merci de votre soutien.

